



St Leonard's College

An education for life.

Yuran dan Bayaran Pelajar Antarabangsa untuk 2019



Yuran dan Bayaran Pelajar Antarabangsa untuk 2019

Yuran Permohonan

Yuran sebanyak AUD \$300 dikenakan pada waktu permohonan. Kecuali dinyatakan dalam Dasar Pengembalian Wang, yuran ini tidak boleh dikembalikan atau dipindahkan.

Yuran Pengesahan Pendaftaran Antarabangsa

Yuran Pengesahan Pendaftaran Antarabangsa sebanyak AUD \$2,400 dikenakan pada waktu penerimaan surat tawaran. Kecuali dinyatakan dalam Dasar Pengembalian Wang, yuran ini tidak boleh dikembalikan atau dipindahkan.

Yuran Tuisyen Tahunan

Tahun persekolahan dibahagi menjadi dua semester (tempoh pengajian). Semester 1 mengandungi Penggal 1 dan 2, bermula pada hujung Januari sehingga Jun, dengan cuti pada bulan April. Semester 2 mengandungi Penggal 3 dan 4, bermula pada bulan Julai sehingga awal Disember, dengan cuti pada bulan September.

Yuran tuisyen pertama dan bayaran yang lain, sebagaimana diterangkan dalam surat tawaran, harus dibayar satu penggal sebelum permulaan persekolahan, untuk dua tempoh pengajian pertama setelah pendaftaran. Setelah itu, yuran dan bayaran harus dibayar awal secara ansuran sama rata dua kali setahun. Keluarga akan dikiriskan bil satu penggal sebelum permulaan setiap semester.

Semua yuran dan bayaran tidak dikenakan GST. Bayaran harus dilunaskan dalam masa 30 hari, dan tertakluk kepada semakan semula dan pelarasan tahunan.

YPeringkat Tahun	Yuran Tuisyen Tahunan 2019 (AUD)
3	\$29,994
4	\$29,994
5	\$32,493
6	\$32,493
7	\$37,560
8	\$41,620
9	\$41,790*
10	\$42,170
11	\$44,240
12	\$43,660

*Tidak termasuk Yuran Big Experience CUE (kira-kira \$4,000-\$6,000) untuk pelajar tahun 9 yang layak.

Yuran tuisyen tahunan merangkumi program kurikulum dan kokurikulum di Kolej.

Pelajar dalam negeri, Warga Negara Australia dan pemegang Visa Sementara dan Visa Penduduk Tetap patut melihat laman web Kolej bagi perincian yuran dan bayaran yang dikenakan.

Insurans Kesihatan

Seperti diwajibkan oleh Jabatan Imigresen dan Perlindungan Sempadan Australia, pelajar baharu di St Leonard's College dikehendaki membeli insurans kesihatan perseorangan untuk seluruh tempoh visa pelajar, sebelum tiba di Australia. St Leonard's College akan membeli insurans ini bagi pihak pelajar, dengan kos kira-kira AUD \$560 setahun (atau menurut makluman BUPA, syarikat insurans yang dipilih oleh Kolej). Invois untuk yuran insurans ini akan dikirimkan bagi seluruh tempoh pengajiannya di St Leonard's.

Penginapan Keluarga

Pelajar yang tinggal di Penginapan Keluarga Kolej akan dikenakan bayaran AUD \$16,100 setahun. Yuran ini dikira berdasarkan penginapan keluarga selama 46 minggu setahun, termasuk sewa bilik, makan tiga kali sehari, akses internet, panggilan telefon tempatan dan cuci pakaian.

Yuran penginapan harus dibayar awal kepada Kolej setiap setengah tahun. Untuk perincian penginapan keluarga dan pilihan tempat tinggal lain, sila baca risalah Penginapan Keluarga Pelajar Antarabangsa.

Perbelanjaan Tambahan

Harap maklum, pendaftaran di St Leonard's College juga melibatkan kos tambahan bagi membeli pakaian seragam sekolah (AUD \$600-\$1,000), buku dan alat tulis (AUD \$500), serta apa-apa perkakas sukan atau muzik yang diperlukan.

Kolej juga mengamalkan 'Bring Your Own Device' (BYOD - Bawa Peranti Sendiri) untuk menyediakan teknologi pelajar. Pelajar tahun 10 hingga 12 dibenarkan memilih teknologi yang paling sesuai bagi keperluan mereka. Pelajar tahun 9 ke bawah perlu mempunyai iPad.

Syarat minimum bagi peranti dapat dilihat di <http://learn.stleonards.vic.edu.au/ipad/>

Senarai yuran dan bayaran tidak termasuk perbelanjaan kehidupan yang lain, termasuk kos telefon bimbit, ubat, bekalan mandi, pengangkutan, kos hiburan dan wang saku jika ada.

Ikhtisar Yuran Tahunan 2019

Bayaran	Amaun (AUD)
Yuran Permohonan*	\$300
Yuran Pengesahan Pendaftaran Antarabangsa*	\$2,400
Yuran Tuisyen (tahun 12)	\$43,660
Yuran Penginapan Keluarga	\$16,100
Insurans Kesihatan	\$560
Jumlah	\$63,020
Sumbangan Dana Bangunan Sukarela	\$420

*Yuran Permohonan dan Yuran Pengesahan Pendaftaran Antarabangsa dibayar sekali sahaja pada waktu pendaftaran.

Cara Pembayaran

Akaun boleh dilunaskan melalui:

- BPay
- Kad Kredit – MasterCard dan Visa
- Kad Debit atau pindahan wang elektronik
- Cek atau kiriman wang

Dasar Pengembalian Wang

Yuran Permohonan dan Yuran Kemasukan tidak akan dikembalikan jika permohonan pelajar dibatalkan.

1. Yuran Permohonan, Yuran Kemasukan, Insurans Kesihatan dan Yuran Tuisyen akan dikembalikan sepenuhnya jika permohonan visa ditolak.
2. Bayaran Pembatalan sebanyak AUD \$1,000 akan dikenakan jika pelajar membatalkan pendaftaran dalam masa 30 hari sejak tarikh permulaan yang dijadualkan.
3. Setelah pendaftaran mereka dimulakan di Kolej, jika tiada syarat memberi notis satu penggal penuh, denda setara dengan yuran satu penggal akan dikenakan.
4. Semua pengembalian wang akan dibuat dalam mata wang dolar Australia kepada pihak yang membuat pembayaran asal.
5. Kolej akan menimbangkan sebab pembatalan atau penarikan diri pelajar dalam melaksanakan dasar pengembalian wang ini.
6. Persetujuan ini tidak membatalkan hak Kolej untuk mengambil tindakan lanjut bagi memungut yuran dan bayaran yang masih tertunggak.
7. Untuk menuntut pengembalian wang, pelajar mesti memaklumkan Pengarah Program Antarabangsa secara bertulis tentang niat untuk membatalkan pendaftaran dan menuntut pengembalian wang. Setelah notis diterima, pengembalian wang akan diproses dan diselesaikan dalam masa enam minggu.